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Zápisnica  

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 11.09.2019 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Zálesí. 

  Zasadnutie Obecného zastupiteľstva oficiálne otvoril starosta obce Ing. Marián Perger. Privítal 
prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  
Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 
poslancov je prítomných 6 . Ospravedlnený je pán poslanec  Michal Šlachta. Starosta 
upozornil prítomných, že zo zasadnutia sa vyhotovuje zvukový  aj obrazový záznam. 
Oboznámil prítomných s programom OZ. 

Program:  1.  Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

2.  Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Memorandum o vzájomnej spolupráci pri realizácii investičného zámeru. 

5. Informácie starostu obce 

a) Informácie k projektom Cyklotrasa a Materská škola 

b) iné 

6. Námety a pripomienky občanov 

7. Interpelácie poslancov 

8. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

9. Plnenie rozpočtu za I. polrok 2019 

10. Rozpočtové opatrenie č. 4/2019 

11. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 2019 

12. Rôzne:  

a) Návrh p. Milka o dotáciách na rekonštrukciu komunikácií. A.  

b) Správa o výsledku kontroly evidencie námetov a podnetov  

od občanov a ich vybavovania za obdobie od 12. 6. – 27. 8. 2019 

13. Záver 

 Predložený  návrh programu navrhol doplniť pán starosta  do bodu 12. Rôzne písmená  

c) Schváliť termín ďalšieho Obecného zastupiteľstva na 13.11.2019 
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d) Vypracovať  obecným úradom dodatky k VZN  o dani z nehnuteľnosti 

a 4/2015 a VZN 4/2016 poplatok za rozvoj . 

e) Schváliť dotáciu pre Materské centru Tik-Tak 

A navrhol zaradiť do programu bod 13 . Schválenie štatútu obecných novín Obce Zálesie. 

Upravený  program bol nasledovný : 

Program:  1.  Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

2.  Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Memorandum o vzájomnej spolupráci pri realizácii investičného zámeru. 

5. Informácie starostu obce 

c) Informácie k projektom Cyklotrasa a Materská škola 

d) iné 

6. Námety a pripomienky občanov 

7. Interpelácie poslancov 

8. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

9. Plnenie rozpočtu za I. polrok 2019 

10. Rozpočtové opatrenie č. 4/2019 

11. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 2019 

12. Rôzne:  

a) Návrh p. Milka o dotáciách na rekonštrukciu komunikácií.   

b) Správa o výsledku kontroly evidencie námetov a podnetov od občanov a ich 

vybavovania za obdobie od 12. 6. – 27. 8. 2019 

c) Schválenie termínu ďalšieho Obecného zastupiteľstva na 13.11.2019 

d) Vypracovanie dodatkov k VZN  o dani z nehnuteľnosti a 4/2015 a VZN 4/2016 

poplatok za rozvoj  obecným úradom  

e) Schválenie dotácie pre Materské centru Tik-Tak 

13. Schválenie štatútu obecných novín Obce Zálesie. 

14. Záver 

Poslanci schválili doplnený a zmenený  program obecného zastupiteľstva jednohlasne.  
 
Bod 1. Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
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Starosta obce skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 
poslancov boli prítomní 6 poslanci , ospravedlnený Michal Šlachta. 
Za zapisovateľku bola určená  Miroslava Hladká  a za overovateľov zápisnice boli určení 
Martina Dobrovodská a Patrik Vaško.  
 
Bod 2. Voľba návrhovej komisie 
Starostom boli navrhnutí do návrhovej komisie Peter Milko  , Ing. Marián Sollár a RNDr. 
Viliam Páleník PhD. Komisia bola schválená jednohlasne a bolo prijaté uznesenie:  
 
UZNESENIE č.78/9/2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie      

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: P. Milko, Ing. M. Sollár a RNDr. Viliam Páleník 

PhD. 

Za:   6    Proti: 0   Zdržal sa:  0  poslancov 
   
 
Bod 3. Kontrola plnenia uznesení 

Bod číslo 3 navrhol pán starosta z programu vypustiť  a preložiť na nasledujúce OZ z dôvodu 

neprítomnosti pani Kontrolórky A. Fülopovej zo zdravotných dôvod . Poslanec Milko vzniesol 

námietku o nesplnené úlohy o doložené všetkých uznesení,  pán poslanec Viliam Páleník,  

konštatoval, že uznesenie je nesplnené a to je vážna vec. Pani poslankyňa Martina 

Dobrovodská navrhla, že poslanci materiál dostali, mohli si ho prejsť a preto je možné 

navrhované uznesenia k tomuto bodu schváliť s výhradou.  Následne boli prijaté uznesenia: 

UZNESENIE č.79/9/2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení Obecného 

zastupiteľstva obce Zálesie s výhradou, že na najbližšom OZ bude predložená správa doplnená 

o všetky nesplnené uznesenia a uznesenia v plnení. 

 

Za:   6    Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

UZNESENIE č.80/9/2019           

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 
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berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení zo 6 a  7. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Zálesie s výhradou , že  na najbližšom Obecnom zastupiteľstve 

bude správa doplnená o všetky nesplnené uznesenia a uznesenia v plnení . 

Za:   5   Proti: 0   Zdržal sa:   1  poslancov RNDr. 

Viliam Páleník 

 Bod č.4. Memorandum o vzájomnej spolupráci pri realizácii investičného zámeru. 
Pán starosta navrhol uvedený bol preložiť na ďalšie Obecné zastupiteľstvo 13.11.2019.  
K bodu bolo prijaté uznesenie: 
 
UZNESENIE č.81/9/2019        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

 prekladá Memorandum o vzájomnej spolupráci pri realizácii investičného zámeru na 

najbližšie obecné zastupiteľstvo. 

Za:   6    Proti: 0                           Zdržal sa:   0  
 

Bod č.5. Informácie starostu obce .  

Starosta navrhuje tento bod preložiť na koniec programu nakoľko, k jeho informáciám sa 

viažu  iné, ktoré budú na tomto OZ prejednávané. Pán poslanec Viliam Páleník opäť oponoval 

že schválený program sa nemá meniť. V Bode č.5 sa pokračovalo a starosta obce podal 

nasledujúce informácie.  

a) V krátkosti informoval o súdnom spore so spoločnosťou Globe International , ktorý 

obec prehrala a dovolanie je podané na najvyššom súde. Obci bola uložená exekúcia, 

ale nakoľko ide o „živý spor“ starosta nebude poskytovať viac podrobných informácii. 

b) Začala výstavba KORZA, kde sa muselo riešiť zopár problémov tak ako aj pri iných 

stavbách. BSK k projektu KORZA neschválilo fin. prostriedky a tieto na realizáciu 

chýbajú. Máme prísľub na získanie prostriedkov z iných zdrojov, alebo sa projekt 

okliešti o výstavbu toaliet. 

c) Bol podaný projekt Cyklotrasy : vyjadrenie by obec mala  obdržať  do konca roka 2019 

d) Bol podaný projekt výstavby a dostavby Materskej školy : obec čaká na doplnenie, 

cena projektu je vysoká oproti vypracovanej štúdii, starosta si to vysvetľuje ako 

„boom“ v stavebníctve a prístupom projektovej kancelárie. K projektu MŠ podá viac 

informácii pán starosta na najbližšom OZ. 

e) PBOX : zatiaľ funguje iba na balíky , funkcia SIPO nie je spustená, spustenie 

funkcionality dá pánovi starostovi vedieť riaditeľ pošty. Prísľub bol už na august 2019. 
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f) Odchyt túlavých  zvierat – zmluva so spoločnosťou DEFENSE  Pro bola uzatvorená 

a zverejnená, ide o platenú službu pri odchyte preto je vhodné aby sa majiteľ zvieraťa 

vždy najskôr skúsil vyhľadať v rámci obce . Samozrejme sa to netýka agresívneho 

zvieraťa. Pán Milko má pocit , že o zmluve nebola verejnosť , že takáto služba v obci 

existuje dostatočne informovaná. Pán starosta to vysvetľuje práve z dôvodu aby ľudia 

túto službu nevolali  ihneď ako o zatúlanom zvierati vedia.  Bližšie informácie k vyššie 

uvedeným bodom podá starosta v najbližšom čísle obecných novín Zálesie.  

g) Participatívny rozpočet  / ďalej len PR/ : pán starosta informoval o tom na čo PR slúži, 

je to forma ako môžu občania realizovať svoj nápad pre obec .  prvý ročník Obce 

Zálesie sa nevydaril mal detské chyby, ale nemali by sme ho zavrhnúť, naopak tieto 

chyby opraviť a vyvarovať sa ich. Na PR bola podaná sťažnosť od obyvateľov, že do 

projektu sa zapojili aj poslanci, zobralo im to chuť v takomto projekte pokračovať. Na 

uvedenú informáciu reagoval pán poslanec Peter Milko  a myslí si že toto je 

ohováranie od starostu  a nakoľko je VZN  platné má sa plniť. Pán Poslanec Viliam 

Páleník upozornil pána starostu , že informácie podáva viac ako 10 schválených 

minút. Starosta konštatoval , že informácie starostu budú vždy subjektívnym 

názorom.  

UZNESENIE č.82/9/2019        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie                       

berie na vedomie informácie starostu obce. 

Za:   5    Proti: 0   Zdržal sa:   1 poslancov 

RNDr. Viliam Páleník 

 

Bod.č.6. Námety a pripomienky občanov 

a) v bode č.6 vystúpila vlastníčka pozemkov nachádzajúcich sa podľa územného plánu 
v priemyselnej zóne, podala si žiadosť o územnoplánovaciu informáciu, ale 
v odpovedi má vždy , že k Územnému  plánu sa budú pripravovať zmeny a doplnky. 
Pán starosta odpovedal, že inú odpoveď min. ďalšieho pol roka ani nedostane. 

b) Pani Sámelová sa pýta ako sa bude postupovať v oprave cesty Poľná . Odpovedá pán 
poslanec Milko, že túto otázku jej bližšie zodpovie v jeho interpeláciách. Ďalej sa pýta 
ako sa bude postupovať ak neprídu na Korzo peniaze, pán starosta odpovedá , že sa 
„okliešti projekt o výstavbu toaliet a zároveň navrhol na nasledujúce OZ zavolať 
projektovú manažérku Korza Ing. Zuzanu Červenkovú. Pani Sámelová prosí poslancov 
aby jej vrátili projekt ktorý im zapožičala. 

c) Pani Plaštiaková prečítala prítomným list od „starousadlíka „vlastníka susedného 
pozemku pri Korze v ktorom informuje občanom, že takýto projekt obec nepotrebuje 
keď nemá základnú občiansku vybavenosť. Pán starosta vysvetlil, že s výstavbou 
Korza vie obec urobiť chodník na Domky. Iným spôsobom nie je možné  chodník 
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smerom na Domky finančne realizovať, preto výstavba Korza nie je nezmyselná. Pani 
Plaštiaková upozorňuje, že pri výstavbe sa vŕta do hĺbky 10 metrov, sú narušené 
spodné vody a prichádza k priesakom nafty. Pán starosta sa nevie vyjadriť a v tejto 
veci sa spolieha, že výstavbu realizuje certifikovaná spoločnosť a dohliada na ňu 
stavebný dozor.  
Pán poslanec Milko navrhuje starostovi, pokiaľ sú takéto podozrenia, situáciu 
preveriť. 

d) Pán Biskupič sa pýta na oplotené pozemky popri Dunaji , či v tejto veci obec koná -
vypovedanie zmlúv. Pás starosta odpovedá, že obecný úrad je poddimenzovaný 
a nemá kapacity všetko vyriešiť. 

e) Pán Morávek sa pýta čo je predmetom súdneho sporu s Globe International. 
Odpovedá pán starosta  v skratke prípad ozrejmil a nebude sa viac vyjadrovať 
vzhľadom k tomu, že ide o „živý“ spor. Pani Sámelová si myslí, že zodpovednosť má 
niesť starosta ktorý situáciu spôsobil. Pán starosta sa k tomuto nebude vyjadrovať.  
 

UZNESENIE č.83/9/2019        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie                       

berie na vedomie námety a pripomienky občanov. 

Za:   6    Proti: 0   Zdržal sa:   0 

 poslancov 

 

Bod č.7. Interpelácie poslancov 
 

a) Pán poslanec Peter Milko: má otázku na starostu , aby si urobili zoznam úloh 

ktoré bude starosta plniť s uvedeným termínov. Toto funguje aj na iných obciach. 

Starosta súhlasí s plánovaním, ale stále rieši problémy ktoré „vyskakujú“ tak si 

nemôže dávať úlohy a dátumy iných úloh, takže  v jeho pláne bude  80% 

nesplnených úloh a iné splnené nebude vidieť. Uviedol príklad Memoranda.  

Pán Milko má výhradu k PBoxu , že nemá byť od osadenia PBox nefunkčný viac 

ako 14 dní. Starosta odpovedal. PBox na balíky je funkčný,  zatiaľ nie je spustené 

SIPO, riaditeľa Slovenskej pošty urguje. Podľa pána Milka má o funkčnosti starosta 

informovať aj obyvateľov. Pás starosta tak urobí v najbližšom čísle obecných 

novín. 

Pán Milko k odchytu túlavých zvierat : má výhradu, že obyvatelia nie sú o tejto 

službe dostatočne informovaný. K tejto otázke sa bližšie vyjadril pán starosta 

v bode 5. f. tejto zápisnice. Opäť , bude o tejto službe informovať v najbližších 

Obecných novinách. 

Pán poslanec Milko sa pýta aký je výsledok rokovania s pani Kiskovou na BSK 

ohľadom Základnej školy.  Pán starosta odpovedá: rokovanie neprebehlo.  
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b) Pán poslanec Viliam Páleník: upozornil , že pred začatím realizácie  projektu 

KORZO  malo prebehnúť verejné prejednávanie. Podľa pána poslanca sa tak 

nestalo. Žiada pána starostu o písomnú odpoveď ako bola stavba odovzdaná 

a predložiť kópiu  stavebného denníka. V súvislosti s Korzom sa pán poslanec pýta 

či boli urobené kroky z obce na vypovedanie , nepredĺženie nájomných zmlúv  

oplotených pozemkov pri Malom Dunaji. Žiada starostu aby pokutoval občanov za 

smeti ktoré hromadia pri Malom Dunaji. Pán starosta vysvetlil pánovi poslancovi 

že čiernu skládku môže nahlásiť každý občan pri poslancovi je to jeho povinnosť. 

Pán poslanec si myslí, obecný úrad nie je poddimenzovaný. Pán starosta mu 

oponuje a čísla  ktoré pán poslanec predložil z iných úradov sú zavádzajúce. 

K otázke trasovania obchvatu pán starosta odpovedal, že katastra Zálesie sa toto 

trasovanie nedotýka .Pán poslanec Páleník zopakoval, že rokovanie s pani 

Kiskovou teda neprebehlo a preto dáva za príklad Malinovo, kde  ZŠ spojili 

v budove internátu strednej poľnohospodárskej školy. Pán starosta túto možnosť 

so starostom obce Malinovo prejednával , ale je pravda že Malinovo samé nemá 

tento koncept hlavne finančne doriešený. 

c) Pani poslankyňa Martina Dobrovodská: pri rokovaniach o ZŠ na BSK žiada  

nezabudnúť na riešenie školského autobusu. Odpovedal pán starosta , toto riešil 

so starostom obce Ivanka pri Dunaji, ktorý sa  funkcie vzdal, preto tuto tému musí 

otvoriť s zastupujúcim starostom. Pani poslankyňa sa pýta či môže obec riešiť 

stavebné a územné konanie na projekt Cyklotrasa – dva mosty aby bola obec 

pripravená keď prídu výzvy. Pán starosta odpovedá, hlavným problémov obce je 

teraz  uložená exekúcia obci a preto sa do projektov nedá  zapájať. Projekt 

k dvom mostom je pripravený treba urobiť inžiniering. Otázka pani Dobrovodskej 

či by sa do výziev mohli zapojiť napríklad občianske združenia – áno ale musia 

mať pôsobenie v obci Zálesie. Pani poslankyňa žiada starostu a stavebný úrad aby 

vyzval na konanie stavebníka , ktorý na ulici Za záhradami zúžil cestu pri realizácii 

čiernej stavby , kanalizácie. Nikto z ulice sa na čiernu stavbu pripájať nebude. 

d) Pán poslanec Marián Sollár : mal otázku v akom stave sú zmluvy na participatívny 

rozpočet. Odpovedá pán starosta : niektorí sa realizácie projektu vzdali, nemal čas 

sa tejto veci venovať a treba zvážiť financie vzhľadom k exekúcii. Pán poslanec 

Milko dopĺňa , že VZN o Participatívnom rozpočte bolo schválené a treba ho preto 

dodržiavať. Nie je exekúciou blokovaný celý účet a pokiaľ VZN hovorí o vyplatení 

fin. do 7 dní tak majú byť vyplatené. Ak sa tak nestalo štatutár teda starosta sa 

má  úspešným uchádzačom ospravedlniť a tí ktorý sa vzdali to majú písomne 

oznámiť Obecnému úradu. Odpovedá starosta : k danej veci sa vyjadrí do 

budúceho štvrtka 26.9.2019 ale zároveň upozorňuje , že bude treba zvážiť priority 

obecných výdavkov. 
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e) Pán poslanec Patrik Vaško: Reagoval, na „výzvu“ pána starostu, že Atletiko by sa 
mohlo zapájať do projektov ako je napr. výstavba cyklotrasy, ŠK Atletiko nemá 
dostatočné finančné ani personálne kapacity aby pomáhalo s projektami ako je 
cyklotrasa. Taktiež navrhuje starostovi určenie si hlavných cieľov pre funkčné 
obdobie aby bol prehľad a transparentná komunikácia úradu voči občanom 
(voličom), pán starosta reagoval, že sa pokúsi pripraviť nejaké úlohy do 
nasledujúceho zastupiteľstva. Ďalej požiadal na pána starostu aby pripravil 
odpovede na dve varianty riešenia chýbajúcich 28 600€ pre dostavbu projektu 
KORZO: 

- Pozitívny scenár: Konkrétne kroky s časovým plánom pre zabezpečenie chýbajúcich 
28 600€, kde budeme žiadať, kto bude žiadať, akou formou a kedy bude žiadať o chýbajúce 
prostriedky? 
- Negatívny scenár: konkrétny rozpočet, ktoré nákladové položky nebudú realizované v akých 
sumách a prečo? Ako budeme tieto položky alternovať s ohľadom na ich účel a funkciu?  
Pán starosta objasnil situáciu, v Budapešti finančné náklady schválili ministerstvo v SR  
nepresunulo fin. prostriedky z iných nevyužitých projektov . Pán starosta požiada projektovú 
manažérku Ing. Zuzanu Červenkovú aby poslancov informovala o zmene projektu KORZO  
a aby predložila harmonogram , čo , kedy a za aké fin. prostriedky má byť realizované. 

f) Poslanec Milko sa pýta, či by poslanci hlasovali za projekt Korzo ak by vedeli 
o týchto problémoch v minulosti? Navrhuje súťaž na získanie partnera, ktorý by 
Korzo v zmysle projektu dobudoval a prípadne by dostal možnosť dlhodobého 
prenájmu na prevádzku napríklad kaviarne. 

 
UZNESENIE č.84/9/2019        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie                        

berie na vedomie interpelácie poslancov. 

Za:   6    Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

Bod č.8. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

a) Komisia finančná, dotačná a rozpočtová : informovala  predsedníčka komisie Bc. 
Martina Dobrovodská. 
Komisia zasadala 2x, riešila rozpočet na dostavbu materskej školy, venovala sa príprave 
návrhov  sadzieb daní a poplatkov za daň z nehnuteľnosti a rozvoja venovala sa 
navrhovanému zámeru na dotáciu ku komunikáciám. 
 

b) Komisia výstavby , dopravy a Územného plánovania : informoval pán predseda Ing. 
Arch. Peter Derevenec. 
Komisia zasadala 1x , a bude zasadať o 14 dní a riešiť zmeny a doplnky územného 
plánu. 
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c) Komisia na ochranu verejného poriadku,  životného prostredia a sociálnych vecí. 
Informoval pán predseda Peter Milko. 
Komisia ako taká nezasadala, pracovná skupina riešila dočasný Zberný dvor, stoly na 
trhovisko, otázku trhoviska : každý týždeň je asi často, a dokončila zmluvu na odchyt 
túlavých zvierat. 

 
d) Komisia Administratívno legislatívna : Informoval pán predseda RNDr. Viliam Páleník 

PhD. 
Komisia zasadala 1x, riešila štatút obecných novín , ktorý odporúča OZ prijať ako aj 
návrh na redakčnú radu. Venovala sa Participatívnemu rozpočtu a žiada čo 
najrýchlejšie projekty implementovať. Komisia trvá aby sa v PR pokračovalo aj do 
budúcna. Pan Páleník podrobne informoval o zmenách, ktoré komisia odporúča pre 
budúci rok do VZN zapracovať. 
 

e) Komisia kultúry, informovanosti občanov a digitalizácie: Informoval pán predseda 
Marián Sollár. 
Komisia nezasadala, iba pracovná skupina ktorá riešila štatút obecných novín. 
 

f) Komisia školstva, mládeže a športu: predseda pán Vaško informuje, že komisia 
nezasadala a bude zasadať 25.9. 
 

g) Komisia na prípravu projektu na riešenie výstavby ZŠ: Informoval pán predseda Andrej 
Klimo , komisia nezasadala. K tomu, že sú dve možnosti a to či ísť cestou spolupráce 
s BSK a Združenou školou v Ivanke pri Dunaji, alebo vlastnú školu v rámci obce. Čaká 
na stretnutia starostu na BSK, aby sme sa vedeli pohnúť. 
 

h) Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejného činiteľa:  Komisia 
nezasadala. 

 

UZNESENIE č.85/9/2019        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie                       

berie na vedomie Správu o činnosti komisií. 

Za:   6    Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

Bod č.9. Plnenie rozpočtu za I. polrok 2019 
pani poslankyňa Martina Dobrovodská informovala, že Plnenie rozpočtu za I. polrok 2019 
bolo prejednané vo finančnej komisii a preto odporúča prijať uznesenie v znení Obecné 
zastupiteľstvo obce Zálesie berie na vedomie Plnenie rozpočtu za I. polrok 2019. 
K plneniu rozpočtu mal pripomienku pán poslanec Viliam Páleník. Na príjmovej strane máme 

plnenie 45% na výdajovej 30% , z daného dôvodu nevidí dôvod aby sa nevyplácali projekty 

participatívneho rozpočtu.   
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UZNESENIE č.86/9/2019                     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Plnenie rozpočtu za I. polrok 2019.  

Za:   6    Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

Bod č.10. Rozpočtové opatrenie č. 4/2019 
K bodu 10 informovala pani poslankyňa Martina Dobrovodská a odporúča prijať uznesenie 
v znení Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie schvaľuje Rozpočtové opatrenie č.4/2019. 
 
UZNESENIE č.87/9/2019                     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 4/2019. 

Za:   6    Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

Bod č.11. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 2019 

Bod č. 11 navrhol pán starosta presunúť na najbližšie OZ z dôvodu neprítomnosti pani 

kontrolórky. Pán poslanec Viliam Páleník má výhradu, v správe nie je splnená úloha pani 

kontrolórky a to  z uznesenia číslo 25/12/2018 o odpadovom hospodárstve. Pani poslankyňa 

Martina Dobrovodská navrhuje uznesenie prijať s výhradou. K bodu 11 bolo prijaté uznesenie  

 

UZNESENIE č.88/9/2019                     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 2019 

s výhradou , že nebola splnená úloha z uznesenia číslo 25/12/2018 o odpadovom hospodárstve. 

Za:   6    Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

Bod č.12. Rôzne  

a) Návrh p. Milka o dotáciách na rekonštrukciu komunikácií. K bodu a) predniesol 

informácie pán poslanec Milko. Ide o poskytnutie nenávratnej finančnej dotácie obce 

Zálesie pre vybudovanie alebo rekonštrukciu komunikácii v obci v spoločných 

projektoch medzi obcou Zálesie a občanmi. Podmienky získania takejto dotácie sú 

uvedené v prijatom uznesení 89/9/2019 . V prípade nevyčerpania prostriedkov 

poslanec Milko navrhuje v danom roku presunúť peniaze do fondu na údržbu 

komunikácií. 

 

UZNESENIE č.89/9/2019                     
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A) schvaľuje zámer na poskytnutie nenávratnej finančnej dotácie obce Zálesie pre 

vybudovanie alebo rekonštrukciu komunikácií v obci v spoločných projektoch medzi obcou 

Zálesie a občanmi za nasledovných podmienok : 

1. Komunikácia musí byť  v katastri obce Zálesie  

2. Dotácia môže byť poskytnutá na výstavbu alebo rekonštrukciu komunikácie ktorá  

obsluhuje domy a stavby v zmysle platného územného plánu obce Zálesie  v minimálnej výške 

50% zastavaných parciel z počtu priľahlých parciel ku komunikácií. 

3.  Dotácia môže byť poskytnutá v maximálnej výške 40% z celkovej ceny prác najviac 

však 20.000 € bez DPH. 

4.  Schválená výška dotácie bude žiadateľovi vyplatená po riadnej realizácii, odstránení 

prípadných vád a nedorobkov, podpísaní preberacieho protokolu zástupcom obce Zálesie a 

preukázateľnom uhradení faktúr realizátorovi do výšky žiadateľovej dotácie z ceny diela ak sa 

nedohodne inak, 

5.  Úspešný žiadateľ sa zaväzuje uzavrieť s obcou Zálesie Zmluvu o spolupráci, 

6.  Dotácia ku konkrétnemu projektu musí byť schválená Obecným zastupiteľstvom a 

prerokovaná v príslušných komisiách, pred uzavretím zmluvy o poskytnutí dotácie, 

7.  Projekt dotácií je plánovaný na obdobie rokov 2020 až 2024. 

Žiadateľ musí doložiť (kde ako žiadateľ sa rozumie občianske združenie, spoločenstvo 

vlastníkov alebo splnomocnenec od vlastníkov priľahlých parciel): 

1. Žiadosť o poskytnutie nenávratnej finančnej dotácie 

2. V prípade výstavby novej cesty sa vyžadujú príslušné dokumenty potrebné pre výstavbu 

komunikácie podľa zákona. 

3. Rekonštrukcia podľa rozsahu so súhlasom obce alebo sa vyžadujú príslušné dokumenty 

potrebné pre rekonštrukciu komunikácie podľa zákona. 

4. Platnú cenovú ponuku vypracovanú realizačnou spoločnosťou  na realizáciu diela v 

zmysle bodu 2 a 3 

V prípade ak sa v danom roku vyčlenená dotácia nevyčerpá, alebo aj jej pomerná nevyčerpaná 

časť, bude táto suma prevedená do fondu na rekonštrukciu a budovanie infraštruktúry v obci v 

roku nasledujúcom. 

B. odporúča finančnej komisii: 
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Do rozpočtov na rok 2020 až rok 2024 každoročne naplánovať finančné prostriedky vo výške 

24 000 EUR čo predstavuje maximálnu výšku nenávratnej finančnej dotácie  na rekonštrukciu 

alebo vybudovanie komunikácie v zmysle dohodnutých a schválených podmienok                        

na poskytnutie tejto dotácie.  

C. žiada starostu obce Zálesie rokovať v zmysle vyššie uvedeného so žiadateľmi o poskytnutie 

nenávratnej finančnej dotácie a po splnení vyššie uvedených podmienok o včasné vyplatenie 

dotácie žiadateľovi. 

Za:   6    Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

 

b) Správa o výsledku kontroly evidencie námetov a podnetov od občanov a ich 

vybavovania za obdobie od 12. 6. – 27. 8. 2019.. K uvedenému bodu neboli vznesené 

žiadne pripomienky. Bolo prijaté uznesenie číslo 90/9/2019 

 

UZNESENIE č.90/9/2019                     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Správu o kontrole evidencie námetov a podnetov od občanov a ich 

vybavovania za obdobie od 12.6. do 27.8.2019 s pripomienkou – zaevidovať sťažnosť          na 

participatívny rozpočet. 

Za:  6     Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

c) Schválenie termínu ďalšieho Obecného zastupiteľstva na 13.11.2019.  

Poslanci uznesením číslo 91/9/2019 schválili termín nasledujúceho obecného 

zastupiteľstva na 13.11.2019.  

 

UZNESENIE č.91/9/2019                     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje termín ďalšieho zasadnutia OZ Obce Zálesie na 13. 11. 2019. 

Za:   6    Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

d) Vypracovanie dodatkov k VZN  o dani z nehnuteľnosti a 4/2015 a VZN 4/2016 
poplatok za rozvoj  obecným úradom: Informovala  pani poslankyňa Martina 
Dobrovodská : Obecné zastupiteľstvo žiada starostu obce aby zabezpečil  
vypracovanie  dodatkov  k VZN o dani z nehnuteľnosti-  VZN č. 4/2015 a  VZN 
poplatku za rozvoj-  VZN  č. 4/2016.  k 13.11.2019.    Dopĺňajú pán poslanec Viliam 
Páleník a pán poslanec Peter Milko , treba vypracovať aj návrh poplatku za 
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komunálny odpad už v tomto období z dôvodu , že v roku 2018 boli poslancom 
zaslané podklady neskoro , neboli im dostatočné vysvetlené. Pán starosta upozornil , 
že po určení poplatku na plánovanom obecnom zastupiteľstve 13.11.2019 môžu prísť 
zákonne zmeny ktoré poplatok môžu ovplyvniť,  s tým sa budeme musieť následne 
vyrovnať.  
 

UZNESENIE č.92/9/2019                     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

žiada starostu obce zabezpečiť vypracovanie Dodatku Všeobecne záväzného nariadenia obce 

Zálesie o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady  na zasadnutie OZ, ktoré sa uskutoční 13. 11. 2019. 

Za:    6   Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

e) Schválenie dotácie pre Materské centru Tik-Tak : Pani poslankyňa Martina 

Dobrovodská navrhuje materskému centru TIK TAK schváliť ďalšiu dotáciu  vo výške 

500.- euro a to z dôvodu. Materské centrum TIK TAK čo sú aktivity pre mamičky 

s deťmi  žiadalo dotáciu vo výške 1000.- euro , nakoľko potrebuje vykryť pri svojej 

činnosti aj náklady na prenájom priestorov. Poslanci rozhodli , že uvedenú žiadosť  vo 

výške 1000.- euro  rozdelia na dve časti , tým že prvá časť bude vyplatená na základe 

zmluvy vo výške 500.- v prvom polroku 2019. Druhá  časť vo výške 500.- euro bude 

schválená na druhý polrok 2019 pod podmienkou že Materské centrum predloží 

poslancom správu o jej činnosti .Táto podmienka bola splnená, správa bola  

predložená z ktorej vyplýva, že o centrum je záujem , funguje a svoju činnosť aktívne 

vykonáva. Preto  finančná komisia odporúča druhú časť dotácie materskému centru 

vo výške 500.- euro schváliť. 

UZNESENIE č.93/9/2019                     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje dotáciu pre MC TIK-TAK vo výške: 500,- €. 

Za:    6   Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

Bod č.13. Schválenie štatútu obecných novín Obce Zálesie.  

V bode 13  Informoval pán poslanec Marián Sollár. Vzhľadom k vydávaniu Obecných novín 
bol vypracovaný štatút Obecných novín  a navrhnutá redakčná rada a preto odporúča prijať 
uznesenie o schválený štatútu. Pán starosta namieta , že štatút Obecných novín mu bol 
predložený dve hodiny pre zasadnutím tohto obecného zastupiteľstva a preto s návrhom 
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uznesenia  nesúhlasí. Za vydávanie Obecných novín je zodpovedný vydavateľ teda v tomto 
prípade Obec a preto trvá na tom,  že štatút Obecných novín  podpíše  až po prejednaní 
právnym oddelením tak aby bol v súlade so zákonom.  
 

UZNESENIE č. 94/9/2019           

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje Predložený  Štatút Obecných novín Obce Zálesie zo dňa 11.9.2019. 

Za:    6   Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

Uznesenie nepodpísané starostom obce 

Starosta obce Zálesie v zmysle §13 ods. 6 zákona č.369/1990 o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov pozastavuje výkon uznesenia obecného zastupiteľstva obce 

Zálesie z dôvodu nedostatočnej prípravy a nevyváženosti kompetencií a zodpovednosti. 

UZNESENIE č. 95/9/2019  

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. berie na vedomie, že v zmysle časti IV. článkom 4.3. Štatútu obecných novín Zálesie 

starosta  menuje člena redakčnej rady Obecných novín Obce Zálesie  

B. menuje za členov Redakčnej rady Obecných novín Obce Zálesie v zmysle časti IV. článok  

4.3 Štatútu Obecných novín Obce Zálesie v zložení: Ing. Mária Zemanová, Ing. Marian 

Sollár, Martina Kocmundová 

C. menuje šéfredaktora Obecných novín Obce Zálesie v zmysle časti IV.. odstavec 4.1 Štatútu 

Obecných novín Obce Zálesie a to: Ing. Mária Zemanová 

Za:    6   Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

Uznesenie nepodpísané starostom obce 

Starosta obce Zálesie v zmysle §13 ods. 6 zákona č.369/1990 o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov pozastavuje výkon uznesenia obecného zastupiteľstva obce 

Zálesie z dôvodu nedostatočnej prípravy Štatútu Obecných novín Zálesie na ktoré sa toto 

uznesenie odvoláva. 

V bode č. 13 pán starosta vyzval pána poslanca Páleníka , že chcel prijať uznesenie k plneniu 

Participatívneho rozpočtu . Bolo prijaté uznesenie.  

UZNESENIE č. 96/9/2019 : 

Obecné zastupiteľstvo trvá na realizácií participatívneho rozpočtu v roku 2019. 
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Bod č.14. Záver  
Na Záver starosta obce  poďakoval všetkým za účasť a o 21:15 ukončil 8. zasadnutie OZ. Zasadnutie 
bolo zaznamenané na diktafón a nahrávka je k dispozícii na obecnom úrade.  
 
 
 
Overovatelia:  Martina Dobrovodská  ............................ 
 
                           Patrik Vaško............................................ 
                                                                                                       
 
 
 
                                                                                                            Ing. Marián Perger  
                                                                                                            Starosta obce  
 
 
 
 
 
Zapísala: Miroslava Hladká   
V Zálesí, 11.09.2019 


